
 

 

      
Protokół nr LIII/24 

z LIII Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 
odbytej w dniu 18 stycznia 2024 roku   

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Częstochowie   
 

 

   

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 9:04 otworzył obrady LIII Sesji 

witając radnych i gości. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 23 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 23 osoby stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni nieobecni (2): 

1. Henryk Kasiura 

2. Monika Kosielak 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad. Zmiana polega 

na wprowadzeniu punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości składników 

wynagrodzenia dla Starosty Częstochowskiego” -  jako pkt. 13. Pozostałe numeracje 

zmieniają się odpowiednio. Wniosek jest zasadny, gdyż ostatnie wynagrodzenie starosty było 

uchwalone w 2021 roku. Od tego czasu znacznemu wzrostowi uległo minimalne 

wynagrodzenie (4 razy), a także inflacja, przy czym  w starostwie miały miejsce coroczne  

podwyżki wynagrodzeń.  

 

Radny A. Markowski poprosił, aby radnych nie zaskakiwać takimi tematami. Radni nie 

posiadają stosownego projektu uchwały, ani uzasadnienia, choć do tej pory były takowe 

omawiane na komisjach. Wczoraj odbyły się 2 posiedzenia komisji i nikt tematu nie zgłaszał. 

Przewodniczący przedstawił wprawdzie treść, ale nie było słychać dokładnie. Wobec tego 

prosi o wycofanie wniosku.   

 

Przewodniczący Rady A. Kubat oznajmił, że sam również dopiero dzisiaj otrzymał projekt 

uchwały. Podtrzymuje wniosek o zmianę porządku obrad, gdyż w pkt. 13 będzie jeszcze 

możliwość przeprowadzenia dyskusji i zapoznania się z argumentami. Przedmiotowy wniosek 

poddaje zatem pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła wniosek o wprowadzeniu punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości składników wynagrodzenia dla Starosty Częstochowskiego” :  

17 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw’ i 1 głosie „wstrzymującymi się”.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są inne zapytania bądź uwagi do 

zaproponowanego porządku obrad. Wobec braku innych głosów poddał pod głosowanie 

porządek obrad wraz z poprawką.  

 

Rada Powiatu przyjęła porządek obrad: 18 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się”.  
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LIII Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2024 – 2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2024 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Powiatu 

Częstochowskiego na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w powiecie częstochowskim na kadencję w latach 2024-2027. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Częstochowskim za 2023 rok. 

11. Sprawozdania stałych komisji Rady z działalności w 2023 roku: 

a. sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

b. sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

c. sprawozdanie Komisji Budżetu. 

d. sprawozdanie Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

e. sprawozdanie Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

f. sprawozdanie Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa. 

g. sprawozdanie Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 

12. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości składników wynagrodzenia dla 

Starosty Częstochowskiego.  

14. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym; komunikaty.  

15. Zamknięcie obrad LIII Sesji. 

 

Ad. 4 
Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr LII/23 z sesji w dniu  

18 grudnia 2023 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także został 

wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu przyjęła protokół nr LII/23: 22 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się|”. 

 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Marianna Dziura 

2. Maciej Janowski  

 

Rada Powiatu powołała Komisję Uchwał i Wniosków w ww. składzie: jednomyślnie  

23 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
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Ad. 6 

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres 

międzysesyjny od dnia 18 grudnia 2023 roku omawiając zagadnienia omawiane na 

posiedzeniach Zarządu, w tym podjęte uchwały oraz zadania realizowane przez poszczególne  

wydziały Starostwa i jednostki organizacyjne powiatu, ze szczególnym uwzględnieniem 

zadań Wydziału Organizacji, Rozwoju i Gospodarki Mieniem (zakończono liczne projekty, 

gdzie uzyskano znaczące dofinansowania) oraz Wydziału Geodezji i Kartografii (zakończono 

trwającą 3 lata modernizację osnowy wysokościowej dla obszaru powiatu). W zadaniach 

drogowych trwa realizacja robót zaplanowanych i będących w trakcie. Póki co nie wiadomo, 

jakie środki zostaną przyznane na dalsze plany remontowe oraz inwestycyjne i czy w ogóle 

będą. Szczegółowe informacje zawarte są w sprawozdaniu stanowiącym załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekty uchwał były procedowane na 

komisjach i zostały zamieszczone na stronie internetowej powiatu, w BIP-ie oraz w systemie 

eSesja. 

 

Ad. 7 

Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2024 – 2030 został udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy 

są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LIII/386/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2024 – 2030: 21 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

   

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Częstochowskiego na 2024 rok został radnym udostępniony w systemie 

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LIII/387/2024 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Częstochowskiego na 2024 rok: 21 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie wskazania 

przedstawicieli Rady Powiatu Częstochowskiego na członków Powiatowej Rady Działalności  



 4 

 

Pożytku Publicznego w powiecie częstochowskim na kadencję w latach 2024-2027 został 

radnym udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Zgodnie z sugestią Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa na kandydatów proponuje się: 

radną Elżbietę Łągiewkę oraz Danutę Tomzę. Opinia Komisji w tej sprawie stanowi załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu. Przewodniczący zapytał, czy wymienione radne wyrażają 

zgodę na kandydowanie oraz czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały bądź kandydatur.  

 

Radna Elżbieta Łągiewka oraz Danuta Tomza wyraziły zgodę na kandydowanie.  

 

Radna E. Łagiewka poinformowała, że przyjęcie funkcji koordynującej działania powiatu z 

organizacjami pozarządowymi, a jest ile bardzo wiele,  jest dla niej zaszczytem. Funkcja nie 

wiąże się z żadnymi dodatkowymi apanażami.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku innych głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LIII/388/2024 w sprawie wskazania przedstawicieli Rady 

Powiatu Częstochowskiego na członków Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w powiecie częstochowskim na kadencję w latach 2024-2027: jednomyślnie 23 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Częstochowskim za 2023 rok zostało udostępnione w 

systemie eSesja i zaakceptowane na posiedzeniu komisji merytorycznej. Zapytał, czy jest 

potrzeba rekomendowania i czy są uwagi bądź zapytania. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

sprawozdanie. 

 

 Rada Powiatu zatwierdziła ww. sprawozdanie: jednomyślnie 23 głosami „za”. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że wszystkie komisje Rady przedłożyły 

sprawozdania z działalności w 2023 roku. Sprawozdania zostały udostępnione w systemie 

eSesja i stanowią załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Jeśli nie ma uwag, będą kolejno  

głosowane. 

 

Ad. 11a 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej za 2023 rok. 

 

Rada Powiatu zatwierdziła ww. sprawozdanie: jednomyślnie 23 głosami „za”. 

 

Ad. 11b 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2023 rok. 

 

 

Rada Powiatu zatwierdziła ww. sprawozdanie: jednomyślnie 23 głosami „za”. 
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Ad. 11c 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Budżetu za 2023 rok. 

 

Rada Powiatu zatwierdziła ww. sprawozdanie: jednomyślnie 23 „za”. 

 

Ad. 11d 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu za 2023 rok. 

 

Rada Powiatu zatwierdziła ww. sprawozdanie: jednomyślnie 22 „za”. 

 

Ad. 11e 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska za 2023 rok. 

 

Rada Powiatu zatwierdziła ww. sprawozdanie jednomyślnie 22 głosami „za”. 

 

Ad. 11f 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa za 2023 rok. 

 

Rada Powiatu zatwierdziła ww. sprawozdanie: jednomyślnie 22 głosami „za”. 

 

Ad. 11g 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej za 2023 rok. 

 

Rada Powiatu zatwierdziła ww. sprawozdanie: jednomyślnie 21 głosami „za”. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez powiat w 2023 roku została udostępniona w systemie eSesja i 

zaakceptowana na posiedzeniu komisji merytorycznej. Informacja stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ww. informację.  

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości składników wynagrodzenia dla Starosty Częstochowskiego został wprowadzony do 

porządku obrad w wyniku przegłosowanej poprawki. Projekt wpłynął do biura rady z datą  

17 stycznia br. Prosi zatem Zarząd Powiatu o podanie trybu wprowadzenia i wyjaśnienie. 

 

Wicestarosta J. Miarzyński poinformował, że projekt uchwały wraz ze składnikami 

wynagrodzenia przyjęto wczoraj na posiedzeniu Zarządu. Argumentem był fakt, że ostatnie 

wynagrodzenie starosty było uchwalone w 2021 roku. Od tego czasu znacznemu wzrostowi 

uległo minimalne wynagrodzenie oraz inflacja, a także coroczne podwyżki wynagrodzeń w 

starostwie. Ostatnia podwyżka ze stycznia br. zgodnie z wnioskiem związków zawodowych  

obejmowała wszystkich pracowników po równo tj. 700 zł brutto do podstawy. Proponowana 

podwyżka dla starosty w wys. 611 zł brutto nie obejmuje zatem tej kwoty.   
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Radna K. Kapica stwierdziła, że porównywanie wynagrodzenia starosty do uposażeń 

szeregowych pracowników jest śmieszne. Poza tym 600 zł podwyżki nie jest jakieś ratujące mu 

życie, podczas gdyż do końca kadencji pozostały 3 miesiące.  Oczywiście zrozumiałe są coraz 

cięższe warunki, inflacja, ale pośpiech przy procedowaniu uchwały jest jej zdaniem 

niepotrzebny. Wystarczyło tydzień temu zapoznać radnych z propozycją. 

 

Starosta K. Smela oznajmił, że nie był inicjatorem pomysłu. Został tylko poinformowany, że 

skoro wszyscy pracownicy dostają podwyżki, to dla starosty jest też taka możliwość.  

 

Radna J. Tekiela stwierdziła, że wzrost pensji minimalnej o 700 zł powoduje zrównywanie 

płac pracowników szeregowych z funkcyjnymi. Stąd zasadne jest podnoszenie ich 

wynagrodzeń, także wynagrodzenia starosty o 600 zł brutto.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku dalszych głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr LIII/388/2024 w sprawie ustalenia wysokości składników 

wynagrodzenia dla Starosty Częstochowskiego: 16 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się”.  Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od 18 grudnia 2023 roku. Poszczególne dokumenty pozostają do 

wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 15 

Członek Zarządu A. Morzyk poinformował, że procedura tworzenia Związku Powiatowo-

Gminnego nie dobrnęła do zakończenia w chwili, gdy był ogłoszony nabór przez Wojewodę, 

a zatem na rok 2024 organizatorem pozostał jeszcze powiat częstochowski. Na dzień 

dzisiejszy trwa okres oczekiwania na dofinansowanie. Są zapewnienia, że będzie, więc nie ma 

niebezpieczeństwa, że  środki nie wpłyną do budżetu powiatu w tym roku. Od 1 stycznia 

transport w powiecie funkcjonujemy według siatki zeszłorocznej. Obecnie trwa procedura 

przetargowa na wyłonienie operatorów na rok 2024 i trwa weryfikacja dokumentacji. W 

nowym wydaniu będzie 16 linii, w tym 1 nowa na trasie: Drochlin- Podlesie- Przyrów-Janów-

Częstochowa (węzeł przesiadkowy). Od 1 marca będą to nowi operatorzy. Na przestrzeni 

ostatnich 24 miesięcy potrojono liczbę pasażerów przewożonych w skali miesiąca (obecnie 

jest to 110 000 pasażerów), co świadczy, że wszystkie podejmowane działania trafiały w 

oczekiwania mieszkańców. Ta wyższa jakość powinna być też zauważalna w postaci 

odpowiedniego taboru. Premiowany jest zatem tabor nisko wejściowy i samochody nowe lub 

2-3 letnie. Zadanie, które sobie założono dobrze zrealizowano. Dziękuje wobec tego 

wszystkim osobom zaangażowanym i współpracującym: Zarządowi, naczelnik Wydziału 

Komunikacji Ewie Kubat - Miedzińskiej i  pracownikom: Sylwii Brzęczek, Pauli Niedzieli, 

Marcinowi Kubatowi.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat oznajmił, że oblicze transportu zbiorowego w powiecie to 

zasługa zarządu, w tym członka A. Morzyka. Następnie zapytał, kiedy zostanie uruchomiana i 

udrożniona droga w Częstochowie (Łódź – Katowice). 
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Członek Zarządu A. Morzyk odparł, że droga miała być otwarta do końca zeszłego roku, a 

nie jest, ale ma to nastąpić lada moment. Jeśli nastąpi w lutym, to  będą mogli realizować 

powiatową siatkę tak, jak założyli. 

 

Radny I. Palutek zgłosił wniosek do Powiatowego Zarządu Dróg o naprawienie nawierzchni 

na drogach powiatowych, gdyż po długiej zimie, notabene która się jeszcze nie skończyła  

powstały ubytki poważnie zagrażające bezpieczeństwu. Przykładem jest obwodnica kłobucka 

na wysokości Kuźnicy Kiedrzyńskiej w kierunku Rybnej, Kocin Stary, Cykarzew Północny w 

kierunku do Grabówki, Antoniów. 

 

Radny A. Markowski oznajmił, że po wielu długich perypetiach został zakończony remont 

drogi między Piaskiem a Czepurką wraz z ciągiem pieszo-rowerowym. Droga jest tam 

odśnieżana. Niestety ciąg pieszo-rowerowy nie. Prosi o wyjaśnienie dlaczego.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat powiadomił radnego, że otrzyma pisemną odpowiedź.  

 

Wicestarosta J. Miarzyński odniósł się do zapytania radnego A. Markowskiego. W kwestii 

ścieżek rowerowych jest przyjęta zasada, aby udrażniać tylko drogi, gdyż zimą rowerzystów 

jest mało. Generalnie jednak na etapie budowy zapadają uzgodnienia, że odśnieżaniem 

ścieżek rowerowych mają zajmować się gminy, gdyż powiat limitują środki finansowe. 

Następnie odpowiedział na kwestię poruszoną przez radnego I. Palutka. Droga na Czarny Las, 

była zgłoszona we wniosku do Polskiego Ładu, ale nie otrzymała dofinansowania. 

Zapowiedział, że powiat w najbliższym czasie złoży do władz RP różnego rodzaju wnioski 

dotyczące spraw finansowych, gdyż budżety samorządowe zostały mocno uszczuplone w 

ostatnich latach, chociażby tylko patrząc na PiT, czy subwencję oświatową, do której trzeba 

dopłacać corocznie miliony złotych. Będą postulować o wyrównanie strat związanych z 

prowadzeniem zadań z administracji rządowej, gdzie również miliony są dokładane, a także 

do zadań zleconych z zakresu gospodarki mieniem Skarbu Państwa. Zwrócą uwagę na 

uszczuplenie dochodów związanych z rejestracją pojazdów oraz zaapelują o przeanalizowanie 

sieci dróg pod kątem dofinansowania uwzględniającego liczbę kilometrów danego 

samorządu. Chcieliby także zgłosić wniosek, ażeby uwzględnić stratę samorządów 

wynikającą z niszczenia dróg samorządowych przy budowie dróg autostradowych, czy 

przewożeniu drewna i jakoś to zrekompensować. Będzie też składany wniosek dotyczący 

cieków wodnych, których połowę Wody Polskie nie obsługują mimo przejęcia. Jeżeli powiat 

będzie mieć większe subwencje, większe dochody, to być może zwróci także uwagę na 

odśnieżanie ścieżek rowerowych. 

 

Radna K. Kapica wyraziła nadzieję, że kwestie wymienione przez wicestarostę uda się 

załatwić. W gminie Rędziny i Mykanów budowane były autostrady po śladzie. O ile w 

Mykanowie drogę do nowego węzła udało się wybudować, to po stronie Rędzin już nie. Ma 

zatem nadzieję, że obecny, ewentualnie nowy zarząd będzie o tym pamiętał. Niemniej 

obiecuje, że będzie systematycznie przypominać, że tam się nie da jeździć. Obecnie 

samochody jeżdżą już wolniej, bo został postawiony znak wyświetlający prędkość i jest 

troszeczkę ciszej. Niestety po zimie zaczyna się kolejny problem na drogach, bo nawierzchnia 

staje się coraz gorsza. Tymczasem przy węźle autostradowym sporo jest tirów i samochodów 

o dużym ciężarze, więc to mieszkańcy odczuwają. Jest to droga przez sam środek wsi i 

naprawdę jest to uciążliwe. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat poprosił, aby podczas rozmów z Generalną Dyrekcją Dróg 

i Autostrad zwrócić uwagę na stan chodnika w m. Starcza, gdzie 50 metrów do autostrady 

wymaga pilnego remontu. Były rozmowy w tej sprawie. Gmina interweniowała, sam też, ale 

bez skutku. Na razie są obietnice ogłoszenia przetargu. Na pewno poprawiłoby to stan 

bezpieczeństwa.  
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Ad. 16 
Przewodniczący Rady A. Kubat przeprosił za ekstraordynaryjne wprowadzenie punktu 

dotyczącego podwyższenia wynagrodzenia starosty. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

otrzymał wczoraj. Miał zatem obowiązek podać go pod dyskusję i przegłosować. Następnie 

wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 10:15 zamknął obrady LIII Sesji Rady Powiatu. 

 
 Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są  

udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio stanowi załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu. 

 Transkrypcja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 Raport z głosowań stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu. 

 

 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska   
 


